
 

 

Zápis z jednání Komise ženského fotbalu konaného dne 21. 10. 2022 od 20:00 (online) 

 

Přítomni:  

                   Jaroslava Rinnerová, Miroslava Fousková, Hana Výmolová, Miroslav     

                   Zbořil, Aleš Meloun, Petr Zapletal, Eliška Nováková 

Omluveni:  

                   Jakub Tomek 

Hosté:  

                   Radek Zima, Marek Opočenský 

Program jednání: 

1. Reprezentace 
2. Rozdělení FIFA Covid relief I  
3. Návrhy na využití FIFA Covid relief II 
4. NSA projekt – update  
5. Ligové grémium 
6. Diskuze 

 
Jednání komise ženského fotbalu proběhlo online. 

Členové komise vzali na vědomí informace od Hany Výmolové k plánům reprezentačních týmů 

v listopadu 2022. Ženy A mají domluvené přípravné utkání s Rumunskem v Bukurešti v úterý 

15. 11. v 18:15 místního času (17:15 středoevropského). Členové komise se zabývali nabitým 

programem reprezentantek, především těch, které nastupují za dospělý tým Slavia Praha. 

Komise vzala na vědomí informace o možnostech mládežnických reprezentací WU19 a WU17 

pro měsíc listopad 2022. Pro U19 v řešení dvojutkání se Španělskem v reprezentačním okně 

FIFA, ve dnech 8. – 13. 11. Pro U17 v řešení sehrání zápasů s Portugalskem, a to ve druhé 

polovině listopadu (18. – 21. 11.).  

Členové komise byli seznámeni s výstupy z jednání s finančním oddělením FAČR v záležitosti 

FIFA Covid relief I. Komisí schválený způsob rozdělení finančních prostředků bude na návrh 

finančního ředitele FAČR Michala Šembery předložen k odsouhlasení výkonnému výboru 

FAČR. 



 

 

Členové komise diskutovali způsoby rozdělení finančních prostředků z programu FIFA Covid 

relief II. Komise se zabývala návrhem Miroslavy Fouskové, jehož ústředním pilířem je 

propagace ženského fotbalu prostřednictvím medializovaných přenosů zápasů I. ligy žen ne 

větších stadiónech.  

Další návrh předložený Miroslavem Zbořilem a Petrem Zapletalem vychází z podpory ženského 

fotbalu na úrovni Grasroots. Členové komise probírali, jaké náklady odpovídají účelům 

vypsaného programu a zároveň jsou pro kluby na regionální úrovni doložitelné.  

Komise se shodla na nutnosti získat zpětnou vazbu od samotných klubů.  

Komise vzala na vědomí aktuální stav v čerpání dotace NSA. Schůzky s finančním oddělení 

FAČR absolvovali v minulých dnech Slavia Praha i Sparta Praha. Slovácko má naplánované 

jednání na 25. 10.  

Komise ženského fotbalu navrhuje uspořádat Ligové grémium ve středu 9. 11. od 14:00. Na 

ligovém grémiu by měli být přítomni i zástupci STK a předseda disciplinární komise. Komise 

pověřuje sekretáře střediska úseku soutěží Zdeňka Mužíka, aby kluby informoval o 

plánovaném termínu grémia. 

Členové komise vzali na vědomí, že diskuze nad vypořádáním „prize money“ za soutěžní ročník 

2021/2022 se chýlí do finální fáze. Konkrétní výstupy by měly být známy v nejbližších dnech. 

Členové komise diskutovali blížíc se anketu „Fotbalistka roku“ (dále pak „Trenér/ka roku, 

Talent roku“). Komise předloží návrh, ze kterého by měla anketa pro rok 2022 vycházet.   

V rámci diskuze byli členové komise informováni o pracovní verzi termínové listiny na období 

jaro 2023. Komise k tomuto dokumentu zaujme stanovisko v nejbližších dnech. 

Komise vzala na vědomí, že od roku 2023 nebude vymezena finanční podpora na halový turnaj 

Michalka v rozpočtu úseku ženského fotbalu. Komise navrhuje projednání podpory Michalky 

Hlušičkové a zařazení podpory do sociálních projektů FAČR tak, aby existovala návaznost na již 

poskytnuté podpory za období téměř 10-ti let.    


